

February 18, 2009

Le 18 février 2009

Coram: Binnie, Fish and Charron JJ.

Coram : Les juges Binnie, Fish et Charron

BETWEEN:

ENTRE :

Peter Grant and Grant Forest Products Inc.

Peter Grant et Grant Forest Products inc.

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Torstar Corporation, Toronto Star
Newspapers Limited, Bill Schiller, John
Honderich and Mary Deanne Shears

Torstar Corporation, Toronto Star
Newspapers Limited, Bill Schiller, John
Honderich et Mary Deanne Shears

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to expedite the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C46727, 2008 ONCA 796, dated November 28, 2008, is granted with costs to the applicants in any event of the cause. The application for leave to cross-appeal is granted. The hearing of the appeal is to be expedited to a date to be fixed by the Registrar.

La requête visant à accélérer la procédure de demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C46727, 2008 ONCA 796, daté du 28 novembre 2008, est accordée avec dépens en faveur des demandeurs quel que soit l'issue de l'appel. La demande d'autorisation d'appel incident est accordée. L'audition de l'appel doit être accélérée à une date fixée par le registraire.

J.S.C.C.
J.C.S.C.